
        
            
                
            
        

    
	God, the great Creator, is far beyond our limited human comprehension. So He sent Jesus, in the form of a man, to understand us and show us what He Himself is like and to bring us to Himself.

	So the Word became human and made his home among us. He was full of unfailing love and faithfulness. And we have seen his glory, the glory of the Father’s one and only Son. (John 1:14, NLT)
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	Dieu, le Grand Créateur, dépasse de loin les limites de notre compréhension. C’est pourquoi Il a envoyé Jésus sous la forme d’un homme qui pourrait se manifester à nous et nous amener à Lui.

	Celui qui est la Parole est devenu un homme et il a vécu parmi nous, plein de grâce et de vérité. Nous avons vu sa gloire, la gloire que le Fils unique reçoit du Père. (Jean 1:14) 

	 


God wants to freely forgive everyone for every wrong they have ever committed. 

	God did not send His Son into the world to condemn the world, but that the world through Him might be saved. (John 3:17, NKJV)
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	Dieu désire pardonner aux hommes toutes les fautes qu’ils ont pu commettre. 

	En effet, Dieu a envoyé Son Fils dans le monde non pas pour condamner le monde, mais pour qu’il soit sauvé par Lui. (Jean 3:17)

	 

	 


Once you've received Jesus Christ as your Savior, there are no ifs, ands, or buts about it—you are a saved child of God! You have eternal life right now, and you can't lose it. 

	He who believes in the Son has everlasting life. (John 3:36, NKJV)
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	Une fois que vous avez accueilli Jésus-Christ comme Sauveur, il n’y a pas de « si » ni de « mais » qui tiennent, vous êtes un enfant de Dieu et vous êtes sauvé !

	Qui place sa confiance dans le Fils possède la vie éternelle. (Jean 3:36)

	 

	 


Though many great teachers have spoken and taught about love and God, Jesus is love and He is God! Jesus is the only one who died for the sins of the world and rose from the dead. He is the only Savior.

	Jesus said, “I am the way, the truth and the life. No one comes to the Father except through me." (John 14:6, NKJV)
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	S’il est vrai que de nombreux philosophes ont parlé de l’amour et de Dieu, Jésus, quant à Lui, est l’amour, et Il est Dieu ! Lui seul est mort et ressuscité pour les péchés du monde. Il est un être à part, Il est le seul Sauveur.

	Jésus dit : « Je suis le chemin, la vérité, la vie. Personne ne peut aller au Père autrement que par moi. » (Jean 14:6)

	 

	 


Just like you have to eat in order to have physical strength, you have to feed on God’s Word to have spiritual strength. 

	The Words that I speak to you are spirit, and they are life. (John 6:63, NKJV).
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	De même qu’il faut manger pour avoir la force physique, on doit se nourrir de la Parole, la boire, pour avoir la force spirituelle. 

	Jésus disait : « Les Paroles que Je vous ai dites sont esprit et vie. » (Jean 6 :63).

	 

	 


Prayer is not meant to be a "pious reverie". Prayer is an intensely practical thing, as real, as uniform, as genuine as using the telephone. And the party at the other end of the line—God Himself—says to us:

	Ask Me for anything in My name, I will do it. (John 14:14, NLT).  
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	La prière c'est quelque chose d'éminemment pratique, tout aussi réel et efficace que le téléphone. Et notre correspondant, Dieu en l'occurrence, nous dit: 

	Si vous me y demandez quelque chose en mon nom, je le ferai. (Jean 14:14)



	




	This is the good news of the Gospel: the love that God has for each individual, the offer of everlasting life, of resurrection from the dead, of being a new creature in Christ Jesus today and for eternity. 

	Jesus [said], “I am the resurrection and the life. Anyone who believes in me will live, even after dying. Everyone who lives in me and believes in me will never ever die.” (John 11:25-26, NLT)
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	C’est cela, la bonne nouvelle de l’Evangile : l’amour que Dieu a pour chaque personne individuelle, le don de la vie éternelle, la résurrection des morts, le fait d’être aujourd’hui une nouvelle créature en Jésus Christ et de faire partie de la nouvelle création pour l’éternité.

	Jésus dit : « Je suis la résurrection et la vie. Celui qui croit en moi vivra, même s'il meurt ; et celui qui vit et croit en moi ne mourra jamais. » (Jean 11:25-26)
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